

101-2 Preliminary Syllabus, Da-Yeh Univ

Information			
Title	中級英文閱讀與寫作(四)B20	Serial No. / ID	0317 / CDC7650
Dept.	共同教學中心	School System / Class	大學日間部9年2班
Lecturer	林佑容	Full or Part-time	兼任
Required / Credit	Required / 1	Graduate Class	NO
Time / Place	(三)34 / B202	Language	Chinese

Introduction

* 課程簡介：

本課程透過閱讀文章獲得各類主題的基本知識以及對不同文化背景的理解，並以寫作練習加強學生對文法結構的運用能力。

* 教學目標：

能瞭解一般句子之句型語法結構；能閱讀約 3,000 字以上字彙及相關片語之各類讀物及文章。能使用複雜句。在工作時，能閱讀工作須知、公告、操作手冊、例行的文件、傳真等。能寫簡單的書信、故事及心得等。

* Course Descriptions：

The course is designed to enhance student's English ability of using grammar structure by reading and writing practice through well-designed authentic materials. Students can learn various themes of basic knowledge from different culture background through reading.

* Teaching Objectives：

Students can understand common sentences structures and syntaxes. Can read 3,000 vocabularies and phrases in articles. Can use complex sentences. Can read notes, announcements, operation menus, regular documents, and faxes in workplace. Can write simple letters, stories and reviews.

Outline

本課程使用統一教材，依國際語言中心「共同用書評選委員會」選定之大二中級英文閱讀與寫作教材，統一進度授課。

The textbooks, teaching contents, lesson plans and related learning activities will be set by the courses committee and textbooks committee.

Prerequisite

學生英語能力經前測結果判定為中級班者。

Students are classified as Intermediate level by the pre-test results.